
 

Uzasadnienie  

do Uchwały Nr XLV/294/20 Rady Miejskiej w Bogatyni  

z dnia 15 września 2020 r. 

 

 

Na podstawie zgromadzonych dokumentów w ramach prac Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz informacji pozyskanych w ramach prowadzonej 

sprawy stwierdzono, że żadna z jednostek wskazanych w przedmiotowej 

skardze na dzień 19.08.2020 r. nie zapewniła możliwości przekazywania danych 

w systemie teleinformatycznym oraz w postaci elektronicznej poprzez 

udostępnienie elektronicznej skrzynki podawczej spełniającej standardy 

określone i opublikowane na ePUAP. W sierpniu b.r. dyrektorzy wszystkich 

jednostek oświatowych prowadzonych przez Gminę Bogatynia wystąpili  

z odpowiednimi wnioskami do Ministerstwa Cyfryzacji i w chwili 

rozpatrywania skargi część z nich ma już aktywne Elektroniczne Skrzynki 

Podawcze, natomiast część czeka na ich aktywowanie. Wszystkie placówki 

zadeklarowały, że będą spełniały obowiązek wynikający z art. 16 ustawy  

z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących 

zadania publiczne. Na tej podstawie komisja postanawia uznać skargę  

za zasadną. 

 

 

 
 


